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Zoals aangekondigd hierbij mijn mail over het convenant. Eerlijk gezegd zit ik er nogal mee in m’n maag.

Maar eerst een correctie: anders dan wat ik eerder mailde, is WJZ sinds half oktober aangehaakt. Ondanks deze

vroegtijdige afstemming bij het opstellen van het concept, is gedurende het proces een aantal zeer relevante

juridische aandachtspunten genegeerd of zijn verbeteringen van onze kant (telkens) uit het concept gehaald.

Ik denk dat de kern van het convenant is: het verdelen en inkopen van testcapaciteit. Afspraken daarover kunnen

kernachtig opgeschreven worden in een beknopt convenant. We hebben meerdere malen geprobeerd om de

afspraken vanuit juridische optiek helder en ondubbelzinnig op te schrijven in een concept, waarna de Covid-directie

er allerlei overbodige teksten aan toevoegde en rondstuurde zonder overleg met W1Z. Voor de duidelijkheid: W1Z

schrijft convenanten. Het concept dat er nu ligt is te lang van stof en beschrijft rollen die niet relevant zijn voor de

samenwerking, waardoor onduidelijk is wie waarvoor verantwoordelijk is. Dat is risicovol voor VWS.

Naast het convenant waarin afspraken worden gemaakt tussen VWS en de 25 GGD’en over verdeling en inkoop van

testcapaciteit, is het verstandig om in een of meer interne VWS-documenten vast te leggen wat de taken en

verantwoordelijkheden van de Dienst Testen worden. Deze (tijdelijke) dienst of directie onder DGV neemt de taken

en werkzaamheden van het LCDK en LCH Labs over en wordt verantwoordelijk voor de door deze

samenwerkingsverbanden in het verleden gesloten contracten.

Van groot belang is daarom dat de Dienst Testen zo spoedig mogelijk een of meer eerstelijns juristen aanneemt om

de gesloten en nog te sluiten contracten te regelen en om juridisch advies te geven aan de Dienst Testen

(bijvoorbeeld over het toepassen van algemene voorwaarden in contracten).
Ook zal moeten worden geregeld hoe de Dienst Testen gaat samenwerken met Mediq, mocht dit wijzigen ten

opzichte van de huidige situatie waarbij GMT verantwoordelijk en budgethouder is.

Wij kunnen bij deze acties meedenken en zijn bereid om het convenant te herschrijven tot een beknopt en juridisch
sluitend convenant waarbij de risico’s kunnen worden vermeden.

Met vriendelijke groet,


